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TERMS & CONDITIONS / والأحكام الشروط    
 

1. Grand Prize: A 2026 Brand New Toyota Corolla 1.6L XLi. 1.6 كليا ا جديدة 2026 كورولا تويوتا سيارة :الكبرى الجائزة L XLi. 

2. One raffle coupon will be issued for every BD 30 spent at Al Amani Oasis Spare Parts WLL Showrooms.   يتم
دينار بحريني يتم إنفاقها في فروع شركة الأماني أوايسيس لقطع الغيار  30إصدار قسيمة سحب واحدة لكل  . 

3. Promotion period: 15th February 2026 – 15th May 2026.   2026مايو   15إلى  2026فبراير  15فترة العرض الترويجي: من  

4. Only purchases made and fully paid for within the promotion period are eligible to receive a raffle coupon. 
الترويجي العرض فترة خلال بالكامل قيمتها دفع تم التي للمشتريات فقطا مؤهلة القسائم تكون . 

5. Coupons issued against returned, refunded, or declined transactions will be automatically invalidated. تلُغى 
تلقائي ا الملغاة أو المعادة أو المسترجعة المشتريات عن الصادرة القسائم . 

6. Employees of Al Amani Oasis Spare Parts WLL and their immediate family members are not eligible to 
participate. للمشاركة مؤهلين غير المباشرة أسرهم وأفرادا الغيار لقطع أوايسيسا الأماني شركةا موظفو . 

7. For invoices issued in a company name, raffle coupons shall be issued to an authorized representative upon 
completion of payment, subject to company consent. The authorized representative’s valid CPR and contact 
details must be used to complete the coupon. اكتمال بعد مفوضا لممثلا القسائم إصدارا يتم شركة،ا باسم الصادرةا للفواتير بالنسبة  

رقم استخدام يجب .الشركة وبموافقة الدفع،  CPR القسيمة لإكمال المفوض للممثل التصال وتفاصيل صالحا . 

8. The raffle draw will be conducted on 26th May 2026, in accordance with the guidelines and regulations of the 
Ministry of Industry and Commerce (MOIC), Kingdom of Bahrain.     مايو  26  بتاريخ  الجوائز  على  السحب  إجراء  سيتم 

والتجارة الصناعة  وزارة   عن الصادرة واللوائح  للإرشادات وفقاً   وذلك ،2026  (MOIC)  البحرين مملكة في . 

9. The winner will be contacted via the number provided on the coupon, and the result will also be announced 
through the company website and social media pages. الإعلانا سيتم كما القسيمة، على الموجود الرقم عبر بالفائز التصال سيتم  

الجتماعي التواصل وصفحاتا الشركة موقعا خلالا من النتيجة عن . 

10. The winner must present a valid CPR, the original raffle coupon, and a copy of the invoice to claim the prize 
within six (6) months from the draw date. تقديم الفائز على يجبا  CPR بالجائزة للمطالبةا الفاتورة من ونسخة الأصلية والقسيمةا صالح  

السحب تاريخ من أشهرا (6) ستة خلال . 

11. The prize cannot be exchanged for cash or any other alternative. Registration and insurance of the vehicle 
shall be the responsibility of the winner.   لا يمكن استبدال الجائزة بالنقد أو أي بديل آخر. ويكون تسجيل وتأمين المركبة على نفقة

 .الفائز

12. Any prize not claimed within the stipulated period shall be transferred to the Ministry of Industry and 
Commerce (MOIC) in accordance with applicable regulations. تحويلها سيتم المحددة الفترة خلال بها المطالبة يتم لم جائزة أي  

بها المعمول للوائح وفق ا والتجارةا الصناعةا وزارةا إلى . 

13. The car image in the promotional materials is for illustrative purposes only and may not exactly represent 
the actual 2026 Toyota Corolla 1.6L XLi. كورولا تويوتا سيارة بالضبطا تمثل ل وقد فقطا للتوضيح الترويجية المواد في السيارة صورة  
2026 1.6L XLi الفعلية. 

14. The organizer’s decision regarding the raffle draw shall be final and binding, in accordance with MOIC 
regulations. ا النهائي السحب بشأن المنظمة الجهةا قرار يكون والتجارة الصناعةا وزارةا لأنظمة وفق ا ونهائي ا ملزم  . 


